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P R O T O K Ó Ł 60 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 7 września 2010 roku  
 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz osoby zaproszone wg załączonej listy 
obecności. 
 
Powitał zebranych i posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska i Planu Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie Pan Czesław Polit.  
 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2011.  
2. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1.  
 
Przewodniczący Komisji poprosił Burmistrza o poinformowanie, co musi się znaleźć 
budżecie. 
Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że została podpisana umowa na wykonanie 
obwodnicy, wykonawcą została firma Kirchner. Następna firma Eurovia, która ma tereny 
przy firmie Kirchner została zobowiązana do wykonania projektu budowy i wykonania ul. 
Zakładowej w parametrach na ciężki sprzęt, do momentu wykonania tej ulicy mają 
zezwolenia na poruszanie się ul. Batorego.  
Ponadto następujące inwestycje powinny się znaleźć w budżecie: 

• budowa dróg, które zostały rozpoczęte, 
• wnioski unijne, na które dostaliśmy środki z unii – zagospodarowanie zalewu w 

Strykowie, 
• uruchomienie turbiny na zalewie – są dodatkowe środki 120 tys. zł z wycięcia drzew 

przez stacje Orlen 
• wniosek z odnowy wsi - budowa Sali w m. Dobra, wniosek jest w opracowaniu, jak 

będzie nabór będzie złożony,  
• przygotowany wniosek do programu budowy dróg „schetynówki” – droga Ciołek-

Anielin Swędowski, 
• I rata związana z budową zakładu utylizacji w ramach Stowarzyszenia BZURA, 
• rowy odwadniające – dofinansowanie spółki wodnej. 

Burmistrz poinformował, że udało się rozwiązać w sposób pozytywny dla gminy sprawę 
modernizacji linii kolejowej,  
Beneficjentem wykonania dworca i parkingu będzie PKP, po wykonaniu Gmina Stryków 
przejmie dworzec w użytkowanie, a w ramach wartości remontu zaproponujemy działkę 
gminną.  
 
Przewodniczący Komisji zabrał głos odnośnie budowy autostrad na naszym terenie, rolnicy 
powinni informować radnych i urząd o szkodach w trakcie budowy, nie po jej zakończeniu.  
 
Radny Grzegorz Kuna poprosił o skontaktowanie się z budowniczymi autostrad, aby 
zabezpieczyli tymczasowe wjazdy do pól.  
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Komisja przyjęła następujący wniosek: Komisja wnioskuje o wystąpienie do firm 
budujących odcinki autostrad na terenie Gminy Stryków o zabezpieczenie 
tymczasowych przejazdów do pól i zabezpieczenie dróg gminnych wykorzystywanych do 
budowy autostrad. 
Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się  
 
Komisja ponad to zgłosiła następujące wnioski do projektu budżetu na 2011: 
 

1. Komisja wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu jednej drogi w ramach 
dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi zadania droga dojazdowa do 
gruntów rolnych. 

Głosowanie: 5 głosów za, 2 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
2. Rozważyć możliwość wskazania dwóch dróg gminnych: Kiełmina-Dobra-Dobra 

Nowiny oraz Sosnowiec Pieńki do autostrady przy występowaniu o dofinansowanie z 
Urzędu Marszałkowskiego na drogę dojazdową do gruntów rolnych.  

Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
3. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie środków finansowych na następujące zadania: 

• przydomowe oczyszczalnie ścieków, 
• rowy odwadniające, 
• plany zagospodarowania przestrzennego, 
• segregacja odpadów – zakup kompletów pojemników do segregacji odpadów,  
• ochrona kasztanowców- szczepienia, 
• przeznaczyć większe środki na utrzymanie bieżące dróg z uwzględnieniem na 

liniowe odwodnienie dróg, 
• fundusz na wycinkę drzew zagrażających bezpieczeństwu,   
• wyłapywanie bezdomnych psów. 

        Głosowanie: 7 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
 
Radny Włodzimierz Grochocki pytał o wykonanie ul. Stary Rynek w Strykowie.  
Burmistrz odpowiedział, że jest to fragment przejęty od Spółdzielni Mieszkaniowej, asfalt 
będzie położony.  
 
Przewodniczący Komisji pytał o wykorzystanie solarów, czy planuje się montaż np. na 
szkołach.  
Burmistrz odpowiedział, że solary mogą być uzupełnieniem do tradycyjnej instalacji 
grzewczej.  
   
Ad. 2.  
Spraw różnych nie zgłoszono.  
 
 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony  
                                                  Środowiska i Planu Miejscowego Miejskiej w Strykowie Rady  

 
                Czesław Polit 
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